
 

 

 

 

 

 

ODSJEK ZA TURIZAM 
 
Kl. 030-02/19-10/45 
Ur.br. 311-33-11-19-01 
 

U Splitu, 22. ožujka, 2019. 

ZAPISNIK  
 

S 4. SJEDNICE STRUKOVNE GRUPACIJE UGOSTITELJSKIH DJELATNOSTI PRI ŽK SPLIT 
 
održane 20. ožujka 2019., u 12 sati u Županijskoj komori Split, Obala Ante Trumbića 4 
Popis prisutnih članova Strukovne grupacije ugostiteljskih djelatnosti pri ŽK Split abecednim redom 
tvrtke slijedi u nastavku: 
Dagnja d.o.o., Jerko Urlić ; J.I.D.L. d.o.o., Ivan Vrgoč; Matijašević commerce d.o.o., Marijan 
Matijašević;  Omnivia, Damir Rogošić; Quintus d.o.o., Dijana Jelaska; Sara fashion d.o.o., Žana 
Alfirević; Semko d.o.o., Željan Radman; Štikla d.o.o., Sara Alfirević Vrsalović; U.O.obrt Alien, Anka 
Mikulić; UO Arkina, Srećko Jeličić; Vukojević j.d.o.o. Ivan Vukojević 
Popis ostalih prisutnih: 
Grad Split, Damir Ordulj; HEP d.o.o., Ivo Babić, HGK ŽK Split, Nataša Bušić i Sanja Baković; MUP, Ilija 
Patrun. 
Sjednicu je otvorila gđa. Nataša Bušić, poslovna tajnica Strukovne grupacije, pozdravila sve prisutne 
te se posebno zahvalila g. Ordulju ispred Grada Splita, g. Babiću ispred HEP-a te g. Patrunu ispred 
MUP-a na dolasku. 
Nakon pozdravnih riječi, gđa Bušić je predložila sljedeći 
dnevni red: 

1. Priprema za izbornu sjednicu Udruženja ugostiteljskih djelatnosti 
2. Razgovor s MUP-om 
3. Razno 

 
Prisutni su se složili da se dnevni red promijeni na način da se doda još jedna točka na početku, a to 
je: građevinski radovi u centru grada , s obzirom na goste iz Grada Splita i HEP-a. Zatim da ide druga 
točka dnevnog reda pa prva i točka razno ostaje za kraj. 
 
Dnevni red je izmijenjen pa glasi: 

1. Građevinski radovi u centru grada 
2. Razgovor s MUP-om 
3. Priprema za izbornu sjednicu Udruženja ugostiteljskih djelatnosti 
4. Razno 
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Ovakav dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
Ad 1. 
Žana Alfirević je prisutne informirala o problematici vezanoj uz građevinske radove tvrtke HEP d.o.o.  
centru grada navodeći kako je bitno predvidive radove u centru grada planirati za siječanj i veljaču, a 
da se ostale mjesece radi samo ukoliko je to prijeko potrebno (izvanredni radovi).  
Bitna je pravovremena komunikacija o planiranim radovima prema ugostiteljskim tvrtkama koji se 
nalaze u neposrednoj blizini, kako bi se izbjegli nesporazumi i kako bi se svi poslovni procesi unutar 
tvrtke mogli adekvatno prilagoditi. 
Sezona je naime već počela, navodi gđa Alfirević, ovakvo produljenje radova utječe na svakidašnje 
poslovanje te bespovratno donosi gubitke svim ugostiteljskim objektima na Narodnom trgu (Pjaci). 
Gđa Alfirević je predložila da se, ukoliko je još uvijek neophodno obavljati radove, unatoč sezoni,  
napravi raspored radova prema jačini buke kako bi se bar umanjila šteta u vršnim terminima u danu 
po pitanju gostiju. 
Također je upozorila na vozila na dizel gorivo kojim se prenosi građevinski materijal koja nesmetano 
prolaze gradom, dodatno zagađuju zrak te donose dodatnu dimenziju lošeg izgleda grada pored 
građevinskih radova. Ovdje je gđa Alfirević predložila da ukoliko se ipak moraju koristiti ova vozila da 
se vožnja ograniči na minimalan broj prolazaka dnevno i da se vozila, dok nisu u vožnji (u vrijeme 
ukrcaja, čekanja i sl.), ugase. 
G. Ordulj, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo, redarstvo i mjesnu samoupravu 
Grada Splita, naveo je da je Grad Split tek 25.veljače dobio zahtjev HEP-a za ovim radovima, te je dao 
suglasnost da se izvođenje radova završi do 1.travnja.  
Gđa Bušić je navela kako je možda bila samo potrebnija bolja komunikacija prema tvrtkama te je 
ponudila Županijsku komoru Split kao kanal putem svojih Grupacija kako bi u budućnosti informacija 
o planiranim radovima bila na vrijeme upućena svim dionicima u turizmu kojih se ista tiče te bi se 
time izbjegli ovakvi nesporazumi.  
G. Ordulj se složio s ovim prijedlogom. 
G. Babić je naveo kako je vrlo nezgodno HEP-u planirati radove s obzirom da je teško planirati sve 
potrebne radove samo van sezone. Radove isto tako nije uvijek jednostavno planirati, puno je 
nepredvidivih situacija koje uključuju gradske vlasti, konzervatore, tvrtke i sl. S obzirom na odluku 
Grada, HEP će sve radove obustaviti 1. travnja.  
G. Babić je također naveo da će od izvođača radova tražiti bolju organiziranost u rasporedu radova i u 
vožnji dizel vozilima kako bi se navedeni problemi sveli na minimum.  
Na zahtjev Grada i HEP-a tražio se prijedlog kada je najprihvatljivije obavljati radove, prisutni su se 
složili da su najprihvatljiviji siječanj i veljača.  
G. Radman je dao primjer izvođenja radova u inozemstvu gdje se vodi računa da se javnim 
natječajem bira tvrtka koja ima dovoljan broj djelatnika koji mogu u zadanom roku, uz rad po potrebi 
i u tri smjene, završiti tražene radove. Također se vodi računa o rasporedu radova kako bi poslovanje 
bilo što nesmetanije. 
Nastavno na navedeno g. Ordulj je napomenuo da je rad u gradskoj jezgri vrlo specifičan jer traži 
tvrtku koja ima suglasnost, a takvih nema dovoljno.  
Ordulj se složio sa stavovima tvrtki i kao rješenje koje je trenutno jedino moguće naglašava odluku 
Grada kojim se radovi neće produžiti bez valjanog razloga, te će se održati odluka Grada kojom će se 
svi radovi obustaviti 1. travnja.  
 
Zaključak Ad 1. 

- Komunikacija prema tvrtkama organizirat će se preko Odsjeka za turizam, Županijske 
komore Split (Nataša Bušić, 021/321118, nbusic@hgk.hr )  

- Radovi će se obustaviti 1. travnja 
- HEP će upozoriti izvođača radova na bolju organizaciju radova i suzdržaniju vožnju vozila na 

dizel kojom će se zagađivanje gradske jezgre svesti na minimum. 
 

mailto:nbusic@hgk.hr
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Ad 2.  
G. Patrun se uvodno predstavio ispred Odjela za prevencije te naveo ukratko način djelovanja ovog 
Odjela. Županijska komora Split vrlo dobro surađuje s odjelom za prevencije te je Odjel u direktnom 
kontaktu sa svim dionicima u gospodarstvu putem brojnih Grupacija koje djeluju u Županijskoj 
komori Split. G. Patrun naveo je aktivan pristup Odjela prema svim grupacijama te je naglasio prijeko 
potrebnu komunikacija sa svim dionicima kako bi se ukazalo na sve probleme.  
Gđa Alfirević navela je problematiku uže gradske jezgre sa nekolicinom izgrednika koji učestalo rade 
probleme, iako su prijavljeni i privedeni, nakon kratkog vremena su pušteni i sve kreće iznova.  
Gđa Alfirević Vrsalović posebice naglašava problem u zimskim mjesecima kada je primjerice restoran 
Mazgoon jedan od jedinih otvorenih u svom okruženju te je nerijetko na meti istih izgrednika. 
Također navodi kako su zadovoljni s reakcijom i postupcima policije nakon prijave ovih prekršajnih 
dijela, no međutim smatra kako bi trebalo puno više djelovati upravo preventivno. Nadalje navodi 
kako je prijeko potrebno imati više uniformiranih djelatnika MUP-a kako bi se svi osjećali sigurnije te 
pojačane ophodnje tijekom cijelog dana, a posebice tijekom radnog vremena ugostiteljskih objekata.  
G. Patrun navodi kako policija odradi svoj posao, ali da nema nadležnost što se nakon njihove obrade 
izgrednika dogodi. Također navodi kako statistika pokazuje da je stanje što se kriminala tiče 
zadovoljavajuće u gradu Splitu. 
Vezano za navedeno gđa Alfirević Vrsalović navodi kako statistika pokazuje samo prijavljene 
slučajeve, a kako je puno ovakvih izgreda koji se ne prijave zbog straha od odmazde. 
Gđa Jelaska je predložila da se, ukoliko je potrebno, potpiše i peticija prema MUP-u za više 
uniformiranih djelatnika u gradskoj jezgri. 
G. Patrun navodi kako je prijeko potrebno prijaviti sve izgrede kako bi se time uočio problem te kako 
bi MUP tada dodijelio na tim žarišnim točkama više djelatnika MUP-a, posebice u uniformi. 
Kao zaključak s ovog sastanka g. Patrun će prenijeti sve navedeno te prenijeti prijedlog većeg broja 
uniformiranih djelatnika MUP-a upravo u svrhu prevencije i prijeko potrebnog osjećaja sigurnosti u 
gradskom središtu.  
 
Zaključak Ad.2 
G. Patrun će prenijeti problematiku izgrednika i osjećaja nesigurnosti za vlasnike i djelatnike 
ugostiteljskih objekata u centru grada Splita te prijedlog većeg broja uniformiranih djelatnika 
MUPa tijekom cijele.  
 
Ad. 3 
Bušić je obavijestila sve prisutne o planu Sektora za turizam HGK da se plenarna – izborna sjednica 
Udruženja održi početkom travnja. Podsjetila je kako predsjednik Strukovne grupacije Ugostiteljskih 
djelatnosti, g. Željan Radman automatski ulazi u vijeće Udruženja te da će biti pozvan u Zagreb na 
svaku plenarnu sjednicu i sjednicu Vijeća Udruženja ugostiteljskih djelatnosti.  
G. Radman je zatražio da dio njegovih obveza prema Strukovnoj grupaciji po potrebi preuzmu gđa 
Alfirević i g Malenica, iz privatnih razloga, što je gđa Alfirević kao zamjenica prihvatila.  
Bušić je pročitala tekuću problematiku ugostiteljske djelatnosti na nacionalnom nivou: PDV, Državna 
inspekcija – novi ustroj – promjene, radna snaga, Zakon o radnim odnosima, doprinosi na plaće. 
Zatražila je nadalje od prisutnih da dodaju svoje prijedloge ukoliko smatraju da je potrebno. 
G. Radman naglasio je novonastalu problematiku vezanu za PDV koja se odnosi na razliku ulaznog 
PDV-a na nedavno snižene artikle. 
Drugih prijedloga nije bilo na sjednici, a svi su pozvani da mailom upute svoje dodatne prijedloge 
ukoliko smatraju da smo nešto izostavili (na nbusic@hgk.hr ) kako bi g. Radman kao vijećnik 
Udruženja ukazao na isto na sastancima nacionalnog Udruženja.  
 
Zaključak Ad 3. 
Izdvojena je problematika na nacionalnom nivou: PDV 25% u ugostiteljstvu, razlika u ulaznom PDV 
na artikle kojima je nedavno snižen PDV, Državna inspekcija i preventivna upozorenja, 
problematika radne snage, Zakon o radnim odnosima te doprinosi na plaće.  

mailto:nbusic@hgk.hr
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Svi su pozvani dostaviti svoje prijedloge o nacionalnim problemima ugostiteljske djelatnosti na 
koje žele skrenuti pozornost nacionalnog Udruženja ugostiteljskih djelatnosti.  
 
 
 
Ad 4.  
- Bušić je najavila Festival Vino Dalmacije koji će se održati 22.-23. ožujka u Splitu u prostoru 

Sveučilišnog kampusa, te je pozvala svih da se prijave i prisustvuju. Naglasila je da će se na ovoj 
manifestaciji predstaviti 50 vodećih dalmatinskih vinskih kuća i nekoliko istarskih vinara gostujuće 
udruge Vinistra.  

- Gđa Alfirević je naglasila kako još nije riješena problematika produženja ugovora o najmu 
prostora u vlasništvu Grada Splita te predloženim smjernicama koje nisu prošle Gradsko vijeće, te 
je zatražila ponovan sastanak sa djelatnicima Grada. 

- G. Jeličić naglasio je problem čistoće i nepostojećih kanti za smeće u centru grada  te zatražio 
organiziranje sastanka sa Čistoćom kako bi se pokušala riješiti ova problematika. Na isti sastanak 
bilo bi potrebno zvati i predstavnika grada Splita za komunalu kako bi i komunalni redari bili 
upoznati s istim. 

- G. Rogošić, kao vlasnik ugostiteljskih objekata iz Omiša predlaže da se ubuduće teme koje su 
ograničene samo na grad Split obrade na sjednicama/ radnim sastancima samo za ugostiteljske 
objekte grada Splita, što je prihvaćeno.  

 
Zaključak Ad.4. 
- Zatražit će se radni sastanak s djelatnicima Grada na temu produženja ugovora o najmu 

prostora u vlasništvu Grada Splita. 
- Zatražit će se radni sastanak s odgovornim djelatnicima Čistoće na temu problematike otpada 

u užoj gradskoj jezgri. Na isti sastanak potrebno je zvati i Grad Split kako bi komunalni redari 
bili upoznati s istom problematikom.  

- Sjednice će biti ubuduće tematski odijeljene prema problematici, te će se zvati samo ugostitelji 
Grada Splita kada su točke dnevnog reda većinom vezane za sam Grad Split. 

 
 
Sastanak je završio u 13:45 sati. 

 
 
 
 

Zapisnik sastavila: 
 
Nataša Bušić, v.r. 
Poslovna tajnica Strukovne grupacije 
ugostiteljskih djelatnosti ŽK Split  

 
Zapisnik ovjerava:  
 
Željan Radman, v.r. 
Predsjednik  Strukovne grupacije 
ugostiteljskih djelatnosti ŽK Split 
 
Žana Alfirević, v.r. 
Zamjenica predsjednika  Strukovne 
grupacije ugostiteljskih djelatnosti ŽK 
Split 

  


